



Fellowship of Alliance Chinese Churches in Europe and Surroundings

F A C C E S

歐洲與鄰近華人宣道會團契

致敬愛的教會長執、同工們，

歐鄰華宣委員們向貴教會問安！

感謝神，歐鄰華宣團契自 2013 年成立之後，靠著主的恩典，事工有顯著的進展。

每兩年，我們分別在歐洲不同城市舉辦一次「歐洲與鄰近地區教牧暨領袖研討會」。今年，研討會將在荷蘭阿姆斯特丹舉行，日期：2017 年 10 月 9-12 日。

大會主要講員：香港建道神學院梁家麟院長，他在教學、牧養方面有豐富的經驗，同時也是一位資深的宣教歷史專家。

鑒於在歐洲服侍的宣道會同工，大多對宣道會的歷史背景、宣教精神、四重福音都比較生疏，因此大會主題定為：「一切為耶穌」，內容是分享「宣道會精神與傳承」。

大會也邀請一位講員趙善基牧師，現任加拿大仕嘉堡華人宣道會主任牧師。仕宣是一間熱心支持宣道會普世宣教的教會，差派國際同工及推動短宣。他將提供一個「建立一個健康的教會」的專題。

無論參加者是現今的教牧、領袖、下一代，相信這次會議必能帶給我們很大的鼓勵，也能提供一個宣道會大家庭未來在宣教事業上應走的路向。

在此，我謹代表歐鄰華宣邀請貴教會代表出席此次會議。

但願信實的神，在貴教會一切的服事上繼續動工，恩上加恩，力上加力，滿滿得到神豐豐富富的供應。

歐鄰華宣團契主席

黃振才牧師敬上

2017 年 3 月 10 日

「歐鄰華宣」團契的目標：

- 增進堂會之間的關懷
- 開展領袖培訓
- 推動宣教與植堂合作
- 發展第二代事工

「歐鄰華宣」團契的委員會：

- 法國：黃振才牧師（主席）
- 英國：鄭維新長老（副主席）
- 英國：馮永昌牧師（副主席）
- 德國：于超牧師（文書）
- 法國：簡戴德牧師（宣教顧問）

註：為了便於大會的組織和籌備，在此溫馨地提醒您：

1 如果是網上報名，那么表格自然是在網上，不需要寄回。

2 大會報名截止日期：7 月 31 日（大會為與會人員預定的旅館在這期限內享有特價）。

3 請瀏覽歐鄰華宣網站：FACCES.EU，（大會稍後將接受網上報名，並將提前通知大家有关会议时间等事宜）。

4 大會將製作《2017 年歐洲與鄰近華人宣道會團契通訊錄》，懇請每間堂會查閱歐鄰華宣網站（FACCES.EU）上自己堂會的相關資料，若需要更新，請馬上告知我們：facces.org@gmail.com。



Fellowship of Alliance Chinese Churches in Europe and Surroundings

F A C C E S

歐洲與鄰近華人宣道會團契

Dear Pastors and colleagues:

Greetings in Christ from FACCES!!

We thank God for His Grace in the imminent development of ministries within FACCES since its inauguration in 2013.

We organize a «FACCES Pastoral Leadership Symposium» once every two years in different European cities . There will be one this year to be held in Amsterdam, the Netherlands. The date will be: October 9-12, 2017. The keynote Speaker will be: Rev/Dr Ka-lun Leung, President of ABS-HK (Alliance Bible Seminary in Hong Kong). He is a church historian, thought provoking speaker with deep passion for church mission, and has much experience in teaching and pastoral ministry.

In view of the unfamiliarity of the historical background, mission advocacy, and even the Fourfold Gospel of the Alliance, among the majority of our Alliance coworkers serving in Europe, we have therefore set the theme of the Symposium as: «All For Jesus», intending to share about the Alliance Heritage and Alliance Spirit.

We have also invited Rev/Dr Matthew Chiu, Senior Pastor of SCAC (Scarborough Chinese Alliance Church) from Canada. SCAC is a fervent church supporting global evangelization of the Christian and Missionary Alliance in Canada, by sending International Workers and Short Term Mission teams. He will offer the Symposium a special topic in «Building a Healthy Church»

We esteem great encouragement to everyone through this Symposium, no matter you are presently a pastor, leader, or one of the second generation, This opportunity will certainly offer us the Alliance family a direction in our future Mission endeavors.

On behalf of FACCES, I sincerely invite you/your church to be present in the Symposium.

May the Faithful God continue to work among you, giving you extra strength and Grace, and the abundant Jehovah Jireh!!

FACCES Chairman

Rev. Thanh Nguyen

March 10, 2017.

FACCES Goals :

- Increase mutual caring among member churches
- Train leaders
- Promote cooperation in missions and church planting
- Develop 2nd Generation work

FACCES Committee :

France : Rev. Thanh Nguyen (Chairman)
UK : Elder Edward Kwong (Vice Chairman)
UK : Rev. Augustine Fung (Vice Chairman)
Germany : Rev. Mark Yu (Secretary)
France : Rev. Dick Kaan (Mission Consultant)

Remark :

To facilitate the planning and organizing of the Symposium, please take this a friendly reminder :

- 1 If you register online, you will not have to mail in any Registration Form.
- 2 Registration Deadline : July 31, 2017 (Registrants before this date will enjoy the discount pre-arranged with the Hotel).
- 3 Please browse the FACCES website : FACCES.EU (FACCES will accept online registration. You will duly be notified about the schedule of the Symposium.)
- 4 FACCES will produce the 2017 FACCES Directory. You are cordially requested to verify and update all relevant information of your own church. Kindly advise of any change needed at : facces.org@gmail.com